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Datum  

raad 

Datum  

commissie 

Onderwerp Toezegging Uitvoering 

19.12.16 05.12.16    

  Bespreekpunt: notitie renovatie raadzaal  de raad in stelling brengen door het 
instellen van een werkgroep 
bestaande uit één raadslid per 
fractie en een aantal bij het project 
betrokken ambtenaren; 

 de ingestelde werkgroep neemt de 
detailbegroting door en prioriteert; 

 besluitvorming middels een 
raadsnota.  

Werkgroep is ingesteld; proces is 

gestart.  

10.04.17 27.03.17    

  Presentatie doorontwikkelen team 

Handhaving (BOA’s) 

Niks-18 campagne: afgelopen jaar is er 
weinig contact geweest met Koninklijke 
Horeca Nederland, alleen in het kader 
van het nieuwe limiter-systeem. Het is 
noodzakelijk het contact opnieuw op te 
pakken. 
 
Voornemen is dat de 2 portefeuille-
houders de stukken komende week 
nogmaals bekijken, met als doel een 
eerlijk verhaal aan de raad te kunnen 
voorleggen. 

Er heeft een gesprek plaatsgevonden 

tussen de portefeuillehouders en de 

leidinggevenden op directie- en 

teamleiding niveau over de invulling.  

De uitkomst van dit gesprek is 

voorgelegd aan het college.  

De discussie binnen de raad zal 

plaatsvinden bij de behandeling van de 

kadernota. 

  Stand van zaken samenwerking 

 

Op dit moment is er sprake van een 
oriënterende fase. Er vinden bezoeken 
plaats aan de provincie en 
buurgemeenten. Er zal overleg 
plaatsvinden met de werkgroep 
samenwerking en na Pasen wordt 
bekeken hoe men verder wil gaan. 

  

  Stand van zaken Agenda Valkenburg De actuele informatie rondom een 
aantal projecten (bijvoorbeeld Boslust) 
is aan de orde geweest tijdens de 
commissie SOB. Maar het is niet 

 



verstandig nu te veel informatie vrij te 
geven, want de presentatie daarvan is 
immers aan de initiatiefnemers. Zodra 
de initiatiefnemers daartoe in staat zijn 
wordt de raad daarvan in kennis gesteld. 

29.05.17 15.05.17    

  Raadsinformatiebulletin (15) procedure 

melden datalekken 

Aanvullende vraag mevrouw Fulmer-
Bouwens ‘gemeenten hebben en krijgen 
veel informatie over burgers in hun 
bestanden. Uiteraard moet daar heel 
zorgvuldig mee omgegaan worden.  
Horen daar ook de inkomensgegevens 
van de inwoners bij? Want de fractie 
PGP maakt zich sterk om de gemeente 
invulling te laten geven aan het 
bestrijden van de gevolgen van 
armoede. In het geval dat de gemeente 
beschikt over inkomensgegevens zou dit 
betekenen dat het geen enkel probleem 
zou moeten zijn om burgers met 
inkomens op bijstandsnorm op te sporen 
en daarmee de weg vrij te maken deze 
extra gelden in te zetten om de gevolge 
van armoede bij kinderen aan te 
pakken’ wordt schriftelijk beantwoord 

Is  beantwoord via verslag ABA 15 mei 

2017 

  Raadsinformatiebulletin (17) stand van 

zaken herbouw Hotel Croix de Bourgogne 

en 2 dependances 

De onderzoeksrapporten komen ter 
inzage te liggen zodat de raad daar 
kennis van kan nemen en kan 
beoordelen of aan de vraag is voldaan. 
 
Conform de toezegging van de 
burgemeester wordt de communicatie 
richting de inwoners opgepakt. 
 
De aanbesteding heeft nog niet 
plaatsgevonden en de heer Bongarts 
weet niet hoe de initiatiefnemer de 
lokale bedrijven hierin wil betrekken. 

 



Dit is aan de initiatiefnemer, het enige 
dat het college kan doen is de wens van 
de raad overbrengen. Hij zegt toe dat 
dit zal gebeuren. 

10.07.17 26.06.17    
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